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i Foreningshuset

Inden mødet gik i gang, valgte bestyrelsen at uddele prisen som årets junior.
Årets junior pokal gik til Lilja Vesti Andersen for hendes store engagement og flotte resultater.

Derefter startede mødet officielt.

1. Valg af ordstyrer og referent
Bestyrelsen  foreslog Søren Arildsbo som dirigent og Rie Henningsen som referent
Begge blev valgt 
Ordstyreren konkluderede, at indkaldelsen var udsendt rettidigt. 

2. Bestyrelsens beretning

Formandens beretning v. Jørgen Jørgensen

Formanden omtalte:
Nedbrud af hjemmeside og oprettelse af ny
Medlemstallet, nu 320 personer
Skigymnastikken
Skisæsonen
Ski-udlejningen
De sportslige resultater
Skiforbundet og Alpint Kraftcenter Danmark (AKD)
Relationerne til Rudegård, Holte Idrætsforening og Brugerrådet.
Foemanden takkede til sidst bestyrelsen og alle de andre frivillige

Kommentarer:

Det vigende medlemstal medførte kommentarer og overvejelser over, hvilke tiltag man 

kunne foretage for at få flere medlemmer. 

Annelone Jensen: Det er vigtigt vi gør os klart, hvad vi vil og hvad vi kan. Vigtigt at vi 

profilerer os: Vi er ikke en klub med en ansat turarrangør som f.eks. Hareskoven. Vi kan og 

vil noget andet og er f.eks. stærke i det nordiske samarbejde.

Beretningen blev godkendt.

           Langrendsudvalgets beretning v. Bjarne W. Rasmussen

           Langrendsformanden omtalte: 
Resultater fra DM/FM i rulleski, både kort og lang distance, samt klubmesterskab og 
Vasatest.
Vedr. ski blev der nævnt ture til Gålå og Kvittfjell, samt resultater fra DM/FM i Ulricehamn. 
Endelig blev de lange skiløb omtalt.

           Kommentarer:

           Annelone Jensen: Jes Chr. Knudsen gør et fornemt og uundværligt arbejde som instruktør på  

Gålå-turene  

           Der er indledt et formelt samarbejde med Odense Skiklub om Gålå-turene



           Beretningen blev godkendt

          På grund af manglende resultatlister fra Skiforbundet, kommer alpinudvalgets beretning på 
hjemmesiden på et senere tidspunkt 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab for 2023 og budget for 2024 samt fastsættelse af 
det kommende års kontingent v. kassereren, Jørgen Castenschiold.

Jørgen Castenschiold kommenterede det udsendte regnskab, men kunne ikke på stående fod 
besvare et par spørgsmål.

Kommentarer til regnskab:

Erland W. Pedersen: Posten  på 18.240 kr for medlemskaber er høj. Hvad dækker beløbet?

Jørgen Castenschiold: Bl.a. Kontingent til Rudersdal idrætssammenslutning.

Erland W.Pedersen: Hvad dækker beløbet på 39.142 kr til alpinudvalget.

Jørgen Jørgensen :Medlemskab i AKD, instruktørtøj, andet materiel.

            Regnskabet blev godkendt

Forlæggelse af budget 

Jørgen Castenschiold kommenterede budgettet
Der budgetteres med et uændret kontingent
Der er budgetteret med et underskud på 23.000 kr på baggrund af en forventet 
indtægtsnedgang på ca. 11.000 kr (kontingent og medlemstilskud).Vi har en stor egenkapital 
og vælger at bruge af den til gavn for vores medlemmer.

Kommentarer til budget:

Erland W. Pedersen: 15.000 i udgift til skigymnastik. Er der behov for 2 instruktører?

Jørgen Castenschiold: Vi vil gerne give et differentieret tilbud: De to instruktører kommer 

med hver deres input: henholdsvis styrketræning og det mere rytmiske..

Søren Arildsbo: Kan man promovere vores skigymnastik indenfor de andre afdelinger i HI?

            Budgettet godkendtes

4. Behandling af indkomne forslag.
5.

Der var ikke kommet nogen forslag fra medlemmerne, men bestyrelsen stillede følgende 
forslag:
Under Paragraf 4 tilføjes et nyt Stk. 3:

6.
Generalforsamlinger kan kun afholdes fysisk. I særlige tilfælde, hvor myndighederne 

pålægger borgerne særlige krav til færdsel i det offentlige rum, som f.eks. under en epidemi,  

kan en generalforsamling afholdes virtuelt.       

7.    

            Forslaget blev vedtaget 

            Paragraf 6 Ordinær generalforsamling Stk. 4 ændres
            fra:    
            Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal være fremsat skriftligt overfor 

bestyrelsen senest 1. marts

            til:



            Generalforsamlingen varsles senest 1. marts, og forslag, der ønskes behandlet på 

generalforsamlingen, skal fremsættes skriftligt overfor bestyrelsen senest 20. marts.

Bestyrelsens kommentar v. Jørgen Jørgensen: På den måde kan forslag udsendes samtidig 
med   indkaldelsen til generalforsamling

Forslaget blev vedtaget

5. Valg til bestyrelsen. Alle valg er for 2 år

Lige år : Valg af formand (Jørgen Jørgensen – villig til genvalg)
Genvalgt

Lige år: Valg af den ene halvdel af bestyrelsen (Bjarne Rasmussen, Niels Balle, Anders 

Laursen, alle villige til genvalg)

Alle genvalgt

Ulige år: Valg af kasserer (Jørgen Castenschiold– ikke på valg). Jørgen Castenschiold 
ønsker at trække sig som kasserer. Bestyrelsen foreslår Annelone Jensen, som vil blive 
valgt for et år
Annelone blev valgt

 Ulige år: Valg af den anden halvdel af bestyrelsen(Henrik Mortensen og Johanne 

Hillerup - ikke på valg) Johanne har tidligere trukket sig, og Henrik Mortensen ønsker 
også at trække sig. Bestyrelsen foreslår Susanne Vestergård og Jørgen Castenschiold, 
som vil blive valgt for et år
Begge blev valgt

 Lige år: Valg af suppleant til bestyrelsen (Jes Knudsen – villig til genvalg)
Jes blev genvalgt

Ulige år: Valg af suppleant til bestyrelsen (Helene Waldmann Jørgensen – ikke på valg)

6. Valg af revisor 

Lige år:  Valg af revisor (Anne Lippert - villig til genvalg)
Ulige år: Valg af revisor suppleant (Jan Hellen – villig til genvalg)

Her er en ændring i forhold til den udsendte dagsorden, da klubben ønsker en revisor, 
som er aktiv i klubben
 Derfor foreslås Jan Hellen som revisor og Anne Lippert som revisorsuppleant.
Begge accepterede og begge blev valgt

7. Udpegning af 3 repræsentanter til Holte Idrætsforenings repræsentantskabsmøde. 
Bestyrelsen foreslår, at den selv udpeger disse
Dette blev godkendt

8. Eventuelt

Anders Laursen anbefaler kite-ski og kite-snowboard. Hvis forholdende tillader det den 

kommende vinter, indbyder Anders til kite-mesterskab på Arresø 



Ebbe Holm foreslår at Susanne Vestergård bruger sine kontakter i OK (Orienteringsklub  

Øst) til at rekruttere deltagere til skigymnastik

Erland W.Pedersen gjorde opmærksom på sin nye bog ”SKIHOPPET HOLTEKOLLEN 

– med sne fra Norge”. Solgtes til favorabel medlemspris

Efter generalforsamlingen uddeltes årspokalen til Freddie Barkow Andersen for hans 
store arbejde gennem mange år med medlemskartoteket

Referent Rie Henningsen
 

 

  


